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Høringssvar fra Svebølle Skoles MED

MED-udvalget har med interesse læst og drøftet Budget 2022 og fremsender 
nedenstående bemærkninger: 

- Der er stadigvæk behov for ekstra midler til renovering af faglokaler i biologi, 
håndværk og design samt skolekøkken. 

- Generelt løft af folkeskolen i 2022. Der blev i finansloven afsat 550 mio. i 2022 til 
generelt løft af folkeskolen. Tilskuddet skal anvendes til ansættelse af flere lærere. 
Vi har stadigvæk brug for hænder til at løfte vores elever. 

- Vi kan se, at elevtallet daler med 8,9% hen over de kommende 10 år. Men det er 
sjældent, at antallet af klasser falder i samme takt. Derfor er det meget 
uhensigtsmæssigt, at den nuværende ressourcetildelingsmodel primært regulerer 
skolernes tildeling ift. antal elever.

- Med hensyn til de 45 ekstra elever, som får det rette skoletilbud. Dette er helt klart 
positivt. Men ud fra dette kan man ikke konkludere, at så er der ikke mere brug for 
inklusionsmidlerne ude på skolerne – vi har stadig mange elever, som har særlige 
behov. Og hvis vi skal forsøge at sikre, at de ikke også udvikler behov for 
specialtilbud, så er der brug for midlerne.

- I VIVE-rapporten om de socioøkonomiske forhold i Kalundborg, står der fx denne 
formulering 9. klasse-eleverne på Kalundborg Kommunes folkeskoler har 
dårligere socioøkonomiske forudsætninger for at opnå gode karakterer ved 
afgangseksamen sammenlignet med elever fra andre folkeskoler i 
Danmark. Vores elever har helt klart brug for opbakning og hensyn.

Med venlig hilsen

Lisbeth Ann Olsen
Tillidsrepræsentant, dlf(næstformand)
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